
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2015 πρακτικό συνεδρίασης  

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 

Αρ. απόφ. 270/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ανάκληση της υπ’ αριθ. 172/1999 απόφασης του Δ.Σ., περί 

τροποποίησης της εγκεκριμένης ερυθράς μεταξύ των Ο.Τ. 561-

562 (οδός Μοσχοπόλεως) και επαναφορά των υψομέτρων της 

ερυθράς, σύμφωνα με την Εγκεκριμένη Υψομετρική Μελέτη 

της Μελέτης Επέκτασης του Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού 

Σχεδίου της πόλης Βέροιας, έτους 1974. 

 

Σήμερα 6 Μαΐου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 

Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 

30/4/2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 

Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και 

στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 

επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. 

Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 

7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 

11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) 

Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. Κάκαρης, 16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Ι.Χειμώνας, 

18)Λ.Ακριβόπουλος, 19)Σ.Ασλάνογλου, 20)Γ.Ορφανίδης, 21) Χ. 

Γαϊτάνου, 22) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 24)Θ.Τέτος, 

25)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 26)Ι.Κυρατλίδης, 27) Μ. Σουμελίδης, 28) Ν. 

Τσιαμήτρος, 29)Ζ.Πατσίκας, 30) Α. Καγκελίδης, 31)Γ.Γουλτίδης, 

32)Ι.Παπαγιάννης, 33)Η.Τσιφλίδης, 34)Σ.Ελευθεριάδου, 35)Ν.Μπέκης, 

36)Π.Παπαδίνα, 37)Α.Αποστολόπουλος, 38)Α.Μαρκούλης  

Ε.Ιακωβίδου, Σ.Στουγιάννος, 

Γ.Μελιόπουλος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                                
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Α. Κακαγιάννης, Ι.Σιδηρόπουλος, Η. Μπατσαράς, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, 

Ν.Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 

& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 

Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Χ. Τσανασίδης, 

Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Ελευθεριάδου, Ζ.Πατσίκας. 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 259/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Σ.Ελευθεριάδου και 

αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Κυρατλίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Ι.Παπαγιάννης, Γ.Ορφανίδης, Γ.Γουλτίδης. 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 260/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Γ.Γουλτίδης και 

αποχώρησαν οι κ.κ. Η.Τσιφλίδης, Γ.Κάκαρης, Π.Παπαδίνα, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Β.Λυκοστράτης, Ν.Μπέκης, 

Θ.Σιακαβάρας. 

4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 261/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Α.Αποστολόπουλος 

και προσήλθε ο κ.Β.Λυκοστράτης. 

5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 262/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Θ.Σιακαβάρας, Γ.Κάκαρης, 

Α.Αποστολόπουλος. 

6) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 6
ου

 θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησαν οι κ.κ. 

Α.Λαζαρίδης, Α.Καγκελίδης. 

7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 265/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Μ.Σουμελίδης. 

8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 266/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης 

9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 269/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Λ.Ακριβόπουλος και προσήλθε ο κ. 

Μ.Σουμελίδης. 

10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 270/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Π.Τσαπαρόπουλος 

11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 271/2015 απόφασης αποχώρησε η κ. Μ.Παπαϊωάννου. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 13ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 

υπόψη του συμβουλίου το από 29-4-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών 

Αριστομένη Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

1. Με την Εγκεκριμένη Υψομετρική Μελέτη της Μελέτης Επέκτασης του Εγκεκριμένου 

Ρυμοτομικού Σχεδίου της πόλης της Βέροιας (1974) έγινε και ο καθορισμός των υψομέτρων της 

ερυθράς της οδού Μοσχοπόλεως. 

2. Οι κ.κ. Αικατερίνη και Παναγιώτης Καπετανάκης με την υπ' αριθ. 973/1979 άδεια οικοδομής 

ανέγειραν διόροφη οικοδομή σε οικόπεδο - κοινό και αδιαίρετο με τον κ. Χατζηδημητρίου - του 

Ο.Τ. 562 επί της οδού Μοσχοπόλεως. 

3. Στις 28-08-1980 χορηγήθηκαν υψόμετρα ερυθράς (με το υπ’ αριθ. 11491/28-08-1980 έγγραφο) 

από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου Βέροιας στον κ. Χατζηδημητρίου για το οικόπεδο - κοινό 

και αδιαίρετο με τους κ.κ. Αικατερίνη και Παναγιώτης Καπετανάκη - στο Ο.Τ. 562 επί της οδού 

Μοσχοπόλεως, βάσει της Εγκεκριμένης Υψομετρικής Μελέτης της Μελέτης Επέκτασης του 

Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου της πόλης της Βέροιας (1974).  

4. Το έτος 1988 ο Δήμος Βέροιας κατασκεύασε τοιχείο επί της οδού Μοσχοπόλεως (Ο.Τ. 562) 

σύμφωνα με την Εγκεκριμένη Υψομετρική Μελέτη της Μελέτης Επέκτασης του Εγκεκριμένου 

Ρυμοτομικού Σχεδίου της πόλης της Βέροιας (1974). Το συγκεκριμένο τοιχείο κατασκευάστηκε 

με σκοπό την υλοποίηση της οδού  Μοσχοπόλεως βάσει των υψομέτρων της Εγκεκριμένης 

Υψομετρικής Μελέτης της Μελέτης Επέκτασης του Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου της 

πόλης της Βέροιας (1974).  

5. Στις 28-12-1989 χορηγήθηκαν υψόμετρα ερυθράς (με το υπ’ αριθ. 3272/28-12-1989 έγγραφο) 

από το Τμήμα Πολεοδομικό του Δήμου Βέροιας στον κ. Καπετανάκη βάσει της Εγκεκριμένης 

Υψομετρικής Μελέτης της Μελέτης Επέκτασης του Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου της 

πόλης της Βέροιας (1974) για το οικόπεδό του στο Ο.Τ. 562 επί της οδού Μοσχοπόλεως, με 

σκοπό την έκδοση αδείας για προσθήκη καθ' ύψος ενός ορόφου σε υπάρχουσα διόροφη 

οικοδομή.  

6. Με την από 13-07-1998 (αρ. πρωτ. Δήμου 2238/13-07-1998) αίτησή τους οι κ.κ. Καπετανάκης 

και Χατζηδημητρίου - ιδιοκτήτες όπως αναφέρθηκε παραπάνω κοινού και αδιαίρετου οικοπέδου 

στο Ο.Τ. 562 - αιτούνται τροποποίηση της ερυθράς μεταξύ των Ο.Τ. 561-562 (οδός 

Μοσχοπόλεως) ώστε να έχουν πρόσβαση στην ιδιοκτησία τους.   

7. Στις 20-07-1998 χορηγήθηκαν υψόμετρα ερυθράς (με το υπ’ αριθ. 2125/20-07-1998 έγγραφο) 

από το Τμήμα Πολεοδομικό του Δήμου Βέροιας στους αφούς Καραζούλα για οικόπεδο στο Ο.Τ. 

561 επί της οδού Μοσχοπόλεως, βάσει της Εγκεκριμένης Υψομετρικής Μελέτης της Μελέτης 

Επέκτασης του Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου της πόλης της Βέροιας (1974).  

8. Στις 20-07-1998 χορηγήθηκαν υψόμετρα ερυθράς (με το υπ’ αριθ. 2229/20-07-1998 έγγραφο) 

από το Τμήμα Πολεοδομικό του Δήμου Βέροιας στην κα Μακρή για οικόπεδο στο Ο.Τ. 561 επί 

της οδού Μοσχοπόλεως, βάσει της Εγκεκριμένης Υψομετρικής Μελέτης της Μελέτης 

Επέκτασης του Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου της πόλης της Βέροιας (1974).  

9. Με την υπ’ αριθ. 172/99 (15-03-1999) απόφαση του ΔΣ Δήμου Βέροιας εγκρίθηκε 

τροποποίηση της ερυθράς μεταξύ των Ο.Τ. 561-562 (οδός Μοσχοπόλεως).  

10. Στις 28-01-2000 οι κ.κ. Μακρή και Βαϊνά κατέθεσαν προσφυγή προς την Επιτροπή του 

άρθρου 18 του Ν. 2218/94 κατά της υπ’ αριθ. 172/99 απόφασης του ΔΣ Δήμου Βέροιας.  

11. Με την υπ’ αριθ. 9/2000 απόφαση της Επιτροπής του άρθρου 18 του Ν. 2218/94 η ανωτέρω 

προσφυγή απορρίφθηκε ως εκπρόθεσμη βάσει της διατάξεως του άρθρου 178 παρ. 2 του Π.Δ. 

410/95. 

12.  Στις 17-04-2002 χορηγήθηκαν υψόμετρα ερυθράς (με το υπ’ αριθ. 2168/17-04-2002 έγγραφο) 

από το Τμήμα Πολεοδομικό του Δήμου Βέροιας στον κο Κυριακίδη για το οικόπεδο - 

ιδιοκτησίας των κ.κ.: α) Ιωάννη Σιδηρόπουλου, β) Χάιδως συζύγου Ιωάννη Σιδηρόπουλου και γ) 

Ευμορφίας Σιδηροπούλου - στο Ο.Τ. 561 επί της οδού Μοσχοπόλεως, βάσει της 

τροποποιημένης ερυθράς της οδού σύμφωνα με την υπ’ αριθ. 172/99 απόφαση του ΔΣ Δήμου 

Βέροιας. 

13. Στις 21-09-2004 οι κ.κ. Μακρή, Βαϊνά και Σιδηρόπουλος υπέβαλαν αίτηση (αρ. πρωτ. Δήμου 

2416/21-09-2004) προς το Πολεοδομικό Γραφείο του Δήμου Βέροιας για επανεξέταση του 

θέματος δεδομένου ότι η εφαρμογή της τροποποιημένης ερυθράς της οδού Μοσχοπόλεως 



μεταξύ των Ο.Τ. 561-562 θα καθιστούσε την πρόσβαση στα γκαράζ και τις πυλωτές των 

οικοδομών τους δυσχερή αν όχι αδύνατη. 

14. Στις 15-10-2004 ο κος Χατζηδημητρίου με αίτησή (αρ. πρωτ. Δήμου 2596/15-10-2004) του 

προς την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου Βέροιας ζήτησε την άμεση εφαρμογή της υπ’ αριθ. 

172/99 απόφασης του ΔΣ Δήμου Βέροιας ήτοι την εφαρμογή της τροποποιημένης ερυθράς της 

οδού Μοσχοπόλεως μεταξύ των Ο.Τ. 561-562. 

15.  Στις 16-09-2005 οι κ.κ. Καπετανάκης Παναγιώτης και Καπετανάκη Αικατερίνη με αίτησή 

τους (αρ. πρωτ. Δήμου 2038/16-09-2005) προς την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου Βέροιας 

ζήτησαν την άμεση επίλυση του θέματος που δημιουργήθηκε επί της οδού Μοσχοπόλεως 

μεταξύ των Ο.Τ. 561-562 ώστε να είναι δυνατή η πρόσβαση στην οικοδομή τους. 

16. Στις 16-09-2005 οι κ.κ. Καπετανάκης Παναγιώτης και Καπετανάκη Αικατερίνη με αίτησή 

τους (αρ. πρωτ. Δήμου 2904/16-09-2005) προς την Πολεοδομία του Δήμου Βέροιας ζήτησαν την 

άμεση επίλυση του θέματος που δημιουργήθηκε επί της οδού Μοσχοπόλεως μεταξύ των Ο.Τ. 

561-562 ώστε να είναι δυνατή η πρόσβαση στην οικοδομή τους. 

17. Στις 07-12-2005 έγινε εισήγηση από το Τμήμα Τεχνικό του Δήμου Βέροιας προς το ΔΣ με 

πρόταση να ισχύσει η αρχικά εγκεκριμένη (σύμφωνα με την Εγκεκριμένη Υψομετρική Μελέτη 

της Μελέτης Επέκτασης του Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου της πόλης της Βέροιας (1974)) 

ερυθρά της οδού Μοσχοπόλεως.   

18. Με την υπ’ αριθ. 804/2005 απόφαση του ΔΣ Δήμου Βέροιας αναβλήθηκε η λήψη απόφασης 

επί του θέματος. 

19. Στις 03-01-2006 υποβάλλεται στη Δ/νση Τεχνικού-Πολεοδομίας έγγραφο (αρ. πρωτ. Δήμου 

10/03-01-2006) της Ανεξάρτητης Αρχής «Συνήγορος του Πολίτη», με το οποίο ζητείται από το 

Δήμο να απαντηθούν οι υποβαλλόμενες από τον κ. Καπετανάκη αιτήσεις και να γίνουν οι 

απαραίτητες ενέργειες για επίλυση το θέματος.    

20. Με το υπ' αριθ. 10/10-01-2006 έγγραφό του το Τμήμα Πολεοδομικό της Δ/νσης Τεχνικού-

Πολεοδομίας Δήμου Βέροιας έστειλε έγγραφο προς  την Ανεξάρτητη Αρχή «Συνήγορος του 

Πολίτη», προς ενημέρωσή της για τις ενέργειες που είχε κάνει ο Δήμος.  

21. Με το υπ' αριθ. 2038/30-01-2006 έγγραφό της προς τον κο Καπετανάκη, η Δ/νση Τεχνικού-

Πολεοδομίας Δήμου Βέροιας τον ενημέρωσε για τις ενέργειες που είχε κάνει ο Δήμος για την 

επίλυση του θέματος. 

22. Στις 30-01-2006 το Τμήμα Τεχνικό της Δ/νσης Τεχνικού-Πολεοδομίας Δήμου Βέροιας 

έστειλε έγγραφο προς  την Ανεξάρτητη Αρχή «Συνήγορος του Πολίτη», προς ενημέρωσή της για 

τις ενέργειες που είχε κάνει ο Δήμος για την επίλυση του θέματος. 

23. Στις 04-04-2006 η Δ/νση Τεχνικού-Πολεοδομίας Δήμου Βέροιας έστειλε συμπληρωματικό 

έγγραφο (αρ. πρωτ. Δήμου 907/04-04-2006) προς  την Ανεξάρτητη Αρχή «Συνήγορος του 

Πολίτη», προς ενημέρωσή της για τις ενέργειες που είχε κάνει ο Δήμος για την επίλυση του 

θέματος.  

24. Με την υπ’ αριθ. 339/2006 απόφαση του ΔΣ Δήμου Βέροιας αναβλήθηκε ξανά η λήψη 

απόφασης επί του θέματος. 

25. Με την υπ’ αριθ. 554/2006 απόφαση του ΔΣ Δήμου Βέροιας εγκρίθηκε ανάκληση της υπ’ 

αριθ. 172/99 απόφασης του ΔΣ και επαναφορά σε ισχύ της Εγκεκριμένης Υψομετρικής Μελέτης 

της Μελέτης Επέκτασης του Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου της πόλης της Βέροιας (1974) 

για την οδό Μοσχοπόλεως. 

26. Με το υπ’ αριθ. 348/22-12-2006 έγγραφο (αρ. πρωτ. Δήμου 50/08-01-2006) της Β’ Επιτροπής 

του άρθρου 18 του Ν. 2218/94 ζητήθηκαν στοιχεία από τη Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών για 

εξέταση της προσφυγής των κ.κ. Καπετανάκη Παναγιώτη και Αικατερίνης κατά της υπ’ αριθ. 

554/2006 απόφασης του ΔΣ Δήμου Βέροιας. 

27. Με το υπ’ αριθ. 50/29-01-2007 έγγραφό της η Δ/νση Τεχνικού-Πολεοδομίας απέστειλε στην 

Β’ Επιτροπή του άρθρου 18 του Ν. 2218/94 όλα τα σχετικά επί του θέματος έγγραφα. 

28. Με την υπ’ αριθ. 192/2007 απόφαση της Β’ Επιτροπής του άρθρου 18 του Ν. 2218/94 

ακυρώθηκε η υπ’ αριθ. 554/2006 απόφαση του ΔΣ Δήμου Βέροιας ως μη νόμιμη. 

29. Με την από 25-09-2007 (αρ. πρωτ. Δήμου 3306/25-09-2007) αίτησή του προς το Τμήμα 

Πολεοδομικό Δήμου Βέροιας, ο κος Σιδηρόπουλος Αριστοτέλης - αρχιτέκτων μηχανικός - 

ζήτησε την αναγραφή των υψομέτρων της ερυθράς της οδού Μοσχοπόλεως (τότε ανώνυμης 



οδού) μπροστά από την ιδιοκτησία του κ. Καπετανάκη στο Ο.Τ. 562, επί συνημμένου 

τοπογραφικού διαγράμματος. 

30. Τον Ιανουάριο του 2008 συντάσσεται  από τον μηχανικό κο Σιδηρόπουλο – για λογαριασμό 

των κ.κ. Καπετανάκη Παναγιώτη και Αικατερίνης – Τεχνική Έκθεση με νέα πρόταση 

τροποποίησης της ερυθράς επί της οδού Μοσχοπόλεως με συνημμένη οριζοντιογραφία και 

μηκοτομή της οδού.    

31. Στις 14-08-2009 υποβλήθηκε από τους : α) Ιωάννη Σιδηρόπουλο, β) Χάιδως συζύγου Ιωάννη 

Σιδηρόπουλου, γ) Ευμορφίας Σιδηροπούλου, δ) Βασιλικής Βαϊνά, ε) Θεόδωρου Βαϊνά, στ) 

Ελένης Βαϊνά, ζ) Μαρίας Μακρή, η) Ηλία Μακρή, θ) Θεόδωρου Μακρή, ι) Νίκης Καρατζούλα 

υπόμνημα (αρ. πρωτ. Δήμου 2987/14-08-2009) προς την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου Βέροιας, 

με το οποίο ζήτησαν την άμεση επίλυση του θέματος με κατάργηση της υπ' αριθ. 172/99 

απόφασης του ΔΣ Δήμου Βέροιας και επαναφορά σε ισχύ της Εγκεκριμένης Υψομετρικής 

Μελέτης της Μελέτης Επέκτασης του Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου της πόλης της 

Βέροιας (1974) για την οδό Μοσχοπόλεως.  

32. Με το υπ' αριθ. 2987/21-10-2009 έγγραφό της προς τους προαναφερθέντες αιτούντες η Δ/νση 

Τεχνικού-Πολεοδομίας γνώρισε ότι βρισκόταν σε ισχύ η υπ' αριθ. 172/99 απόφαση του ΔΣ 

Δήμου Βέροιας, με την οποία εγκρίθηκε η τροποποίηση της ερυθράς μεταξύ των Ο.Τ. 561-562 

(οδός Μοσχοπόλεως). 

33. Στις 06-11-2009 οι κ.κ. Σιδηρόπουλος Ιωάννης, Σιδηροπούλου Ευμορφία και Σιδηροπούλου 

Χάιδω υπέβαλλαν ένσταση (αρ. πρωτ. Δήμου 4269/06-11-2009) κατά της ισχύος της υπ' αριθ. 

172/99 απόφασης του ΔΣ Δήμου Βέροιας. 

34. Στις 09-03-2010 οι κ.κ. Καπετανάκης Παναγιώτης και Καπετανάκη Αικατερίνη έκαναν 

αίτηση (αρ. πρωτ. Δήμου 776/09-03-2010) προς τον Αντιδήμαρχο και τον Πρόεδρο της 

Επιτροπής Τεχνικών Θεμάτων Δήμου Βέροιας να υλοποιηθεί άμεσα η υπ' αριθ. 172/99 απόφαση 

του ΔΣ Δήμου Βέροιας και να επιλυθεί το θέμα.   

35. Στις 22-03-2010 έγινε αναφορά από τους κ.κ. : α) Ιωάννη Σιδηρόπουλο, β) Χάιδω συζύγου 

Ιωάννη Σιδηρόπουλου, γ) Ευμορφία Σιδηροπούλου, δ) Βασιλική Βαϊνά, ε) Θεόδωρο Βαϊνά, στ) 

Ελένη Βαϊνά, ζ) Μαρία Μακρή, η) Ηλία Μακρή, θ) Θεόδωρο Μακρή, ι) Νίκη Καρατζούλα προς 

το Σώμα Επιθεωρητών Ελεγκτών Δημόσιας Διοίκησης με την οποία αιτήθηκαν να απορριφθεί η 

αίτηση των κ.κ. Καπετανάκη και Χατζηδημητρίου και να παραμείνει η Εγκεκριμένη 

Υψομετρική Μελέτη της Μελέτης Επέκτασης του Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου της 

πόλης της Βέροιας (1974) για την οδό Μοσχοπόλεως. 

36. Με το υπ' αριθ. 876/14-04-2010 έγγραφό του προς τη Δ/νση Τεχνικού-Πολεοδομίας του 

Δήμου Βέροιας το Σώμα Επιθεωρητών Ελεγκτών Δημόσιας Διοίκησης ζήτησε τις απόψεις της 

υπηρεσίας επί της ανωτέρω αναφοράς. 

37.  Στις 13-05-2010 οι κ.κ. Καπετανάκης Παναγιώτης και Καπετανάκη Αικατερίνη έκαναν 

αίτηση (αρ. πρωτ. Δήμου 1581/13-05-2010) προς τον Αντιδήμαρχο και τον Πρόεδρο της 

Επιτροπής Τεχνικών Θεμάτων Δήμου Βέροιας να υλοποιηθεί άμεσα η υπ' αριθ. 172/99 απόφαση 

του ΔΣ Δήμου Βέροιας και να επιλυθεί το θέμα.   

38. Με το υπ' αριθ. 1384/15-12-2010 έγγραφό του προς το Σώμα Επιθεωρητών Ελεγκτών 

Δημόσιας Διοίκησης, το Τμήμα Τεχνικό της Δ/νσης Τεχνικού-Πολεοδομίας του Δήμου Βέροιας 

εξέθεσε το ιστορικό του θέματος και δήλωσε αδυναμία εφαρμογής οποιασδήποτε άλλης λύσης 

πέραν αυτής που είναι υλοποιημένη. 

39. Με το υπ' αριθ. 3316/21-12-2010 έγγραφό του προς τη Δ/νση Τεχνικού-Πολεοδομίας του 

Δήμου Βέροιας, το Σώμα Επιθεωρητών Ελεγκτών Δημόσιας Διοίκησης ζήτησε την αποστολή 

σχετικών επί του θέματος εγγράφων, τα οποία απεστάλησαν με το υπ' αριθ. 4898/07-01-2011 

διαβιβαστικό της Δ/νσης Τεχνικού-Πολεοδομίας του Δήμου Βέροιας. 

40. Με το υπ' αριθ. 940/30-05-2014 έγγραφό του προς τη Δ/νση Υπηρεσίας Δόμησης, 

Κτηματολογίου, Περιουσίας του Δήμου Βέροιας, το Σώμα Επιθεωρητών Ελεγκτών Δημόσιας 

Διοίκησης ζήτησε την αποστολή απόψεων επί του θέματος και το Τμήμα Τεχνικό-Συντήρησης 

Έργων του Δήμου Βέροιας απάντησε με το υπ' αριθ. 30385/20-06-2014 έγγραφο, με το οποίο 

ενημέρωσε το Σώμα Επιθεωρητών Ελεγκτών Δημόσιας Διοίκησης ότι "...δεν έχει γίνει καμία 

άλλη ενέργεια, ούτε έχει ληφθεί καινούρια απόφαση από το Δημοτικό Συμβούλιο πέραν αυτών που 

αναφέρονται στο υπ' αριθ. Γ/1384/15-12-2010 έγγραφο..." που του έχει ήδη αποσταλεί.   



41. Με το υπ' αριθ. Σ.Ε.Ε.Δ.Δ./Φ.1Δ/18365/10-11-2014 (αρ. έκθεσης : 326/Θ/2014) έγγραφό του 

προς το Δήμο Βέροιας, το Σώμα Επιθεωρητών Ελεγκτών Δημόσιας Διοίκησης γνωστοποίησε 

την υπ' αριθ. 326/Θ/2014 έκθεση ελέγχου επί του θέματος, στην οποία εκτός των άλλων ζητάει 

από το Δήμο Βέροιας να μεριμνήσει για την επίλυση των προβλημάτων που προκαλεί το εν 

λόγω θέμα που παραμένει εκκρεμές. 

Σε συνέχεια των ανωτέρω έγινε αρχικά εισήγηση από την υπηρεσία μας προς την 

Επιτροπή Τεχνικών & Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης Δήμου Βέροιας, και στη συνέχεια έγινε 

εισήγηση προς την Επιτροπή Ποιότητας Ζωής. 

Έχοντας υπόψη : 

α) το άρθρο 65 του Ν. 3852/2010 περί αρμοδιοτήτων του Δημοτικού Συμβουλίου 

β) την από 22-01-2015 Εισήγηση (συνημμένο 2) της Επιτροπής Τεχνικών & Ηλεκτρονικής 

Διακυβέρνησης Δήμου Βέροιας και 

γ) την υπ' αριθ. 12/2015 Απόφαση (συνημμένο 3) της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής Δήμου 

Βέροιας που συνεδρίασε στις 06-03-2015, με την οποία αποφασίστηκε ανάκληση της υπ' αριθ. 

172/99 Απόφασης του ΔΣ Δήμου Βέροιας και υλοποίησης - επί του εδάφους - των υψόμετρων της 

ερυθράς της αναφερόμενης οδού σύμφωνα με την Εγκεκριμένη Υψομετρική Μελέτη της Μελέτης 

Επέκτασης του Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου της πόλης της Βέροιας 1974 

καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει περί της τροποποίησης ή μη των 

υψομέτρων της ερυθράς επί της οδού Μοσχοπόλεως μεταξύ των Ο.Τ. 561-562 και συγκεκριμένα 

υπέρ: 

α)  της διατήρησης των υψόμετρων της ερυθράς της οδού Μοσχοπόλεως μεταξύ των Ο.Τ. 561-562  

όπως αυτά τροποποιήθηκαν με την υπ' αριθ. 172/99 Απόφαση του ΔΣ Δήμου Βέροιας  

ή 

β)  της ανάκλησης της υπ' αριθ. 172/99 Απόφασης του ΔΣ Δήμου Βέροιας και της επαναφοράς των 

υψόμετρων της ερυθράς της αναφερόμενης οδού όπως αυτά καθορίστηκαν με την Εγκεκριμένη 

Υψομετρική Μελέτη της Μελέτης Επέκτασης του Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού Σχεδίου της πόλης 

της Βέροιας 1974 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Ως άμεσα ενδιαφερόμενος, θα ήθελα να 

εκθέσω τις απόψεις μου. 

Κύριοι δημοτικοί σύμβουλοι απορώ πως έρχεται το θέμα αυτό πάλι στο Δ.Σ. Αυτό το θέμα 

έχει αρχή γέννησης το έτος 1988. Μέχρι τώρα έχει περάσει από τέσσερα Δ.Σ.  

Το Δ.Σ. με την 172/1999 απόφασή του αποφάσισε να τροποποιηθεί η ερυθρά μπροστά από 

το σπίτι μου στην οδό Μοσχοπόλεως κατά 70cm, ώστε να μου δοθεί η δυνατότητα να κάνω μια 

ράμπα για να εξυπηρετηθώ κι εγώ ως πολίτης αυτής της πόλης. Στη συνέχεια όμως επανήλθε το 

θέμα και το 2006 το Δ.Σ. έλαβε την 554/2006 απόφαση, με την οποία έγινε ανάκληση της αριθ. 

172/1999 απόφασης του Δ.Σ. Τότε είχα προσφύγει στην Περιφέρεια, στην Επιτροπή του άρθρου 

18 του Ν.2218/1994, η οποία ομόφωνα ακύρωσε την αριθ. 554/2006 απόφαση του Δ.Σ. ως μη 

νόμιμη και επανέφερε σε ισχύ την αριθ. 172/1999 απόφαση, δηλαδή να κατεβεί το ύψος του 

δρόμου κατά 70cm στο σημείο που βρίσκεται μπροστά από το σπίτι μου, στο σημείο 3. Από τότε 

περίμενα στιγμή τη στιγμή, ώρα με την ώρα να έρθει ο Δήμος να εκτελέσει το έργο.  

Φθάσαμε στο έτος 2015 και έχουμε μια νέα εισήγηση. Αυτή η εισήγηση που έχετε 

μπροστά σας, είναι η τέταρτη στη σειρά. Από τις 3 προηγούμενες, οι 2 ήταν θετικές για να 

τροποποιηθεί η ερυθρά (το 1999 και το 2009) κι αρνητικές είναι η σημερινή εισήγηση κι η 

εισήγηση του 2005. 

Η εισήγηση της Επιτροπής Τεχνικών του 2005, αφορούσε την απόφαση που λήφθηκε από 

το Δ.Σ. αργότερα, την αριθ. 554/2006 με την οποία ανακλήθηκε η υπ’ αριθ. 172/1999 απόφαση 

του Δ.Σ. 

Επομένως από τις 4 εισηγήσεις, η μια μόνο εισήγηση της επιτροπής τεχνικών δεν είναι σε 

ισχύ, γιατί η Περιφέρεια ακύρωσε την απόφαση του Δ.Σ. 

Στις 22-1-2015, δεν γνωρίζω με ποιανού πρωτοβουλία, ήρθε η Επιτροπή Τεχνικών με τη 

νέα της σύνθεση να αναιρέσει τις απόψεις των συναδέλφων τους τεχνικών, γιατί όλοι δεν είναι 

τεχνικοί στην παρούσα επιτροπή τεχνικών και ζητά να ανακληθεί η αριθ. 172/1999 απόφαση του 

Δ.Σ. 



Δεν ξέρω από πού προήλθε το θέμα και έρχεται πάλι στο τραπέζι, τη στιγμή που ένας 

πολίτης περιμένει χρόνια να υλοποιηθεί η ήδη επικυρωμένη από την Επιτροπή του άρθρου 18 

απόφαση και τώρα ξανά από την αρχή προκειμένου να ψηφίσετε αρνητικά εσείς, για να 

προσφεύγω εγώ ξανά στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση. Δεν κατάλαβα, για ποιο λόγο γίνεται αυτό; 

Πράγματι, υπάρχουν κάποιοι γείτονες απέναντι που διαμαρτύρονται. Από τους 4 οι 2 είναι 

οι ενδιαφερόμενοι, γιατί οι άλλοι 2 έχτισαν τοιχία επί της οδού Μοσχοπόλεως, άρα δεν 

ενδιαφέρονται για το τι θα γίνει στην οδό Μοσχοπόλεως, απλώς για λόγους συγγένειας και για 

άλλους λόγους, πιθανόν φιλίας, συμπαρέσυραν και τους άλλους δύο. 

Θα μείνω στον έναν ειδικά, στον κ.Σιδηρόπουλο, δεν γνωρίζω αν υπάρχει και κάποια 

συγγένεια με τον αντιδήμαρχο κ.Σιδηρόπουλο. 

Σιδηρόπουλος: Όχι, δεν είμαι συγγενής με αυτόν που αναφέρετε. 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Δεν έχετε συγγένεια, σας ευχαριστώ πολύ 

και με συγχωρείτε για το ερώτημα. 

Ο κ.Σιδηρόπουλος, που φέρνει και τις μεγαλύτερες αντιρρήσεις, μαζί με τον κ.Μακρή (τον 

γείτονά μου, με τον οποίο δεν έχω καμιά απολύτως διαφορά, μας χωρίζει μόνο αυτό το θέμα που 

πρέπει εσείς να λύσετε), είπε στη συνεδρίαση του Δ.Σ. όταν αυτό έλαβε την αριθ. 554/2006 

απόφαση, ότι το 2002 πήρα άδεια από την Πολεοδομία να κτίσω το σπίτι μου με τα υψόμετρα της 

ερυθράς του 1974. Πήρε άδεια δηλ. το 2002 με τα υψόμετρα του 1974. 

Εν τω μεταξύ υπήρχε η απόφαση 172/1999 για την τροποποίηση της ερυθράς, κάτι που 

αναφέρει στο ιστορικό της υπόθεσης που έχετε μπροστά σας η Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών στην 

παρ. 12: Στις 17-04-2002 χορηγήθηκαν υψόμετρα ερυθράς (με το υπ’ αριθ. 2168/17-04-2002 

έγγραφο) από το Τμήμα Πολεοδομικό του Δήμου Βέροιας στον κο Κυριακίδη για το οικόπεδο - 

ιδιοκτησίας των κ.κ.: α) Ιωάννη Σιδηρόπουλου, β) Χάιδως συζύγου Ιωάννη Σιδηρόπουλου και γ) 

Ευμορφίας Σιδηροπούλου - στο Ο.Τ. 561 επί της οδού Μοσχοπόλεως, βάσει της τροποποιημένης 

ερυθράς της οδού σύμφωνα με την υπ’ αριθ. 172/99 απόφαση του ΔΣ Δήμου Βέροιας. 

Επομένως εγώ ρωτώ τους πολιτικούς μηχανικούς του Δ.Σ.: Γιατί ο κύριος αυτός έκτισε με 

βάση της ερυθρά του 1974 κι όχι με την τροποποιημένη του 2002; Γιατί έρχομαι να τιμωρηθώ 

εγώ με μια ενδεχόμενη απόφαση του Δ.Σ. κι όχι αυτός που έχτισε με βάση την ερυθρά του 1974 

κι όχι του 2002; 

Έχουν προσφύγει κάποιοι στο Σώμα Ελεγκτών-Επιθεωρητών Δημόσιας Διοίκησης, οι 

οποίοι τον 11/2014 απάντησαν τα εξής: Με βάση τα παραπάνω προβλήματα που δημιουργούνται 

στην περιοχή, πρέπει ο Δ.Βέροιας να δώσει λύση … 

Πρόεδρος: Το ιστορικό το έχουμε καταγεγραμμένο λεπτομερώς. Μια φορά ακόμη αν το 

πούμε νομίζετε ότι θα προσφέρει κάτι παραπάνω; 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Λέω μήπως μπορέσει να δώσει λύση στο 

πρόβλημα, για την εξυπηρέτηση όλων των πολιτών. Και εγώ και η οικογένειά μου είμαστε 

πολίτες αυτής της πόλης. 

Τέλος, θέλω να πω το εξής: κε Σιδηρόπουλε, κε Λαζαρίδη, Δήμαρχε που είστε και 

μηχανικός, ξέρετε πολύ καλά (σε αυτή την πόλη ζούμε) ότι υπάρχουν περιοχές της πόλης, π.χ. 

Καλλιθέα, Παπάγου, όπου υπάρχουν οικοδομές που οι πυλωτές τους κρέμονται πάνω από το 

δρόμο σε ύψος 6 μέτρων. Ξέρετε τι σημαίνει αυτό στους όρους των μηχανικών; Και δεν «έχει 

ανοίξει μύτη» Δήμαρχε. Το ξέρετε πολύ καλά, 6 μέτρα κρέμονται οι πυλωτές των εργολάβων 

στου Παπάγου και στην Καλλιθέα και δεν «έχει ανοίξει μύτη» κι έρχεστε τώρα με αυτή την 

εισήγηση… 

Δήμαρχος: Έχετε να μας καταγγείλετε για κάτι; 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Έρχεστε τώρα με αυτή την εισήγηση να 

τιμωρήσετε έναν πολίτη και την οικογένειά του… 

Πρόεδρος: Κε Καπετανάκη, αναλέστε σας παρακαλώ τη φράση «να τιμωρήσετε», τιμωρός 

δεν είναι κανείς 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Αυτό συμβαίνει, δεν την ανακαλώ… 

Πρόεδρος: Κε Καπετανάκη, κάνετε λάθος όταν αναφέρετε και λέτε «να τιμωρήσετε»… 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Να βλάψετε, ανακαλώ το «τιμωρήσετε» 

και λέω να βλάψετε έναν πολίτη που έχει κι αυτός ίσα δικαιώματα μέσα σε αυτή την πόλη και 



μάλιστα έναν πολίτη που έχει δώσει κοινωνικούς αγώνες για το δίκιο και την αλληλεγγύη. Έτσι 

αντιμετωπίζετε αυτούς τους ανθρώπους και τους πολίτες; 

Ζητώ λοιπόν από του δημοτικούς συμβούλους να μην λάβουν υπ’ όψιν τους την εισήγηση 

της Επιτροπής Τεχνικών, διότι είναι μια από τις 4, που έρχεται σε αντίθεση με τις 2 

προηγούμενες, οι οποίες ήταν θετικές στο να κατεβεί ο δρόμος κατά 70cm 

Πρόεδρος: Κε Καπετανάκη, κάνετε κατάχρηση του χρόνου σας… 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Κε Σιδηρόπουλε, η τελευταία εισήγηση 

της Επιτροπής Τεχνικών έχει 2 υπερβολές. Στην πρώτη, ο δρόμος, το τοιχίο στο σημείο 3 που 

θέλω να κάνω την ράμπα 

Πρόεδρος: Κε Καπετανάκη, θα σας παρακαλούσα, δεν προσθέτετε τίποτα παραπάνω από 

αυτά που ξέρουμε… 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Πρόεδρε να πω κάτι που θα βοηθήσει. Ο 

δρόμος δεν απέχει 2,5, μέτρα από το δάπεδο, αλλά ούτε καν 2 μέτρα. Γιατί γράφετε μέσα 2,5, 

μέτρα και ότι δεν μπορώ υπό αυτές τις προϋποθέσεις να κάνω ράμπα; 

Και το δεύτερο ψεύδος, ή μάλλον η δεύτερη υπερβολή είναι ότι γράφετε μέσα και το 

έχουν διαβάσει οι δημοτικοί σύμβουλοι και σχηματίζουν την εντύπωση «άρα δε μπορεί να κάνει 

ράμπα ο Καπετανάκης επειδή είναι 2,5 μέτρα» είναι όμως ψεύδος τα 2,5 μέτρα 

Πρόεδρος: Κε Καπετανάκη, παρά την προτροπή μου να τελειώνετε εσείς κάνετε 

κατάχρηση του χρόνου, γιατί μη νομίζετε ότι σας ακούνε… 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Τελειώνω Πρόεδρε. Γράφετε κύριοι της 

Επιτροπής Τεχνικών ότι έχω πρόσβαση από την πίσω πλευρά. Ο δρόμος αυτός δεν αναφέρεται 

στο ρυμοτομικό σχέδιο του Ο.Τ. 562, άρα δεν υπάρχει δρόμος εκεί, αυτός ο δρόμος μπορεί να μην 

υπάρχει οποιαδήποτε στιγμή. Εγώ πως θα μπω στο σπίτι μου; 

Όταν πέθανε η πεθερά μου Πρόεδρε, ξέρετε από πού κουβαλήσαμε το φέρετρο; Από το 

διπλανό οικόπεδο κι ήμαστε μέσα στις λάσπες 

Πρόεδρος: Κε Καπετανάκη, σας ευχαριστούμε. Πέρα από αυτά… 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Ζητώ μια μέση λύση. 

Σιδηρόπουλος: Κατ’ αρχήν θέλω να δηλώσω ότι με τον γείτονά του κ.Καπετανάκη,τον 

κ.Σιδηρόπουλο, έχω απλή συνωνυμία. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Π.Καπετανάκης μιλά εκτός μικροφώνου) 

Πρόεδρος: κε Καπετανάκη τόση ώρα δεν σας διέκοψε κανείς. Είναι περίεργο να τον 

διακόπτετε, ενώ επιβεβαιώνει δια μικροφώνου ότι δεν είναι συγγενής του. Θέλει από μικροφώνου 

να το επιβεβαιώσει 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Π.Καπετανάκης μιλά εκτός μικροφώνου) 

Σιδηρόπουλος: κε Καπετανάκη εσείς έχετε διαβάσει όλη την εισήγηση που την ξέρουμε. 

Εγώ προσπαθώ να διευκρινίσω κάτι… 

Πρόεδρος: κε Σιδηρόπουλε, η δική μου παρέμβαση δεν φτάνει; 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Π.Καπετανάκης μιλά εκτός μικροφώνου) 

Πρόεδρος: κε Καπετανάκη, δεν έχετε το λόγο. Σεβαστείτε τη διαδικασία και τη λειτουργία 

του Δ.Σ. 

Σιδηρόπουλος: Επαναλαμβάνω λοιπόν, ότι με τον κ.Σιδηρόπουλο που αναφέρθηκε ο 

κ.Καπετανάκης δεν έχω καμία συγγένεια. Αν υπήρχε συγγένεια δεν θα συμμετείχα ούτε στην 

επιτροπή τεχνικών, ούτε και στην ψηφοφορία σήμερα. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Π.Καπετανάκης μιλά εκτός μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Πάλι τα ίδια. Γιατί το κάνετε αυτό κ.Καπετανάκη; Τι συνήθεια είναι αυτή; Σας 

δώσαμε το λόγο απεριόριστα κι όχι μόνο τον καταχραστήκατε, πετάγεστε κιόλας. Δεν υπάρχει 

καμία δικαιολογία. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Π.Καπετανάκης μιλά εκτός μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Τη συγγνώμη τη δέχομαι αλλά αν το ξανακάνετε… 

Σιδηρόπουλος: Δεύτερον, ο κ.Καπετανάκης αναφέρθηκε αρκετές φορές σε εμένα, δεν 

γνωρίζω το λόγο, δεν είμαι ο πρόεδρος της επιτροπής τεχνικών, αλλά ένα από τα πολλά μέλη της 

επιτροπής και δεν ξέρω αν είχε κάποιο λόγο η αναφορά του στο όνομά μου. 



Επαναλαμβάνω είμαι ένα από τα πολλά μέλη της επιτροπής, η οποία αποτελείται από 

πολλούς συναδέλφους μηχανικούς, οι οποίοι έκαναν αυτοψία στην οδό Μοσχοπόλεως, ώστε πριν 

εκφράσουμε την άποψή μας να έχουμε ίδια αντίληψη του γεγονότος. 

Αποστολόπουλος: Από πόσους μηχανικούς απαρτίζεται η Επιτροπή Τεχνικών; Λήφθηκε 

ομόφωνα η απόφαση; Γιατί αποφασίστηκε η αλλαγή; 

Σιδηρόπουλος: Δεν γνωρίζω τον ακριβή αριθμό των μηχανικών, αλλά νομίζω ότι 9 από τα 

μέλη της επιτροπής είναι πολιτικοί μηχανικοί. Πολιτικοί μηχανικού δεν είναι μόνο ο κ.Γουλτίδης 

κι ο κ.Σιακαβάρας. Αυτό που είδαμε κι είπα στον κ.Καπετανάκη κατ’ ιδίαν, είναι ότι τα 70cm δεν 

μπορούν να δημιουργήσουν πρόσβαση με το αυτοκίνητο, που ήταν το κύριο αίτημά του, στην 

ιδιοκτησία του. Αυτό κρίναμε και υποστηρίξαμε. 

Χαρακτηριστικά είπα στον κ.Καπετανάκη ότι αν υπάρχει τεχνική λύση που να μπορεί να 

μου τη φέρει μέχρι τη συνεδρίαση του Δ.Σ. κι η οποία δείχνει ότι μπορεί να υπάρχει αυτή η 

πρόσβαση, δεν θα είχα κανένα λόγο και θα αναθεωρήσω την άποψή μου. Δε διεκδικώ το 

αλάθητο. Από την αυτοψία και τα στοιχεία που είχα, έτσι έκρινα. Μέχρι σήμερα δεν ήρθε κάτι.  

Α.Σιακαβάρας: Θα ήθελα να ρωτήσω τον κ.Καπετανάκη, όταν έκτισε το σπίτι του το 

1980, είχε συμμορφωθεί με την τότε εγκεκριμένη ερυθρά;  

Αφού από ότι είδαμε, διότι είμαι κι εγώ μέλος της επιτροπής, ότι τα 70cm αν κατέβαινε ο 

δρόμος, δεν θα έδιναν λύση με την κατασκευή ράμπας για να βάζει το αυτοκίνητό του ο 

κ.Καπετανάκης, γιατί δεν κατασκευάζει μια σκάλα για να κατεβαίνει στο σπίτι του; 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Πρόεδρε, το 1980 όταν έκτισα σε αυτό το 

σημείο δεν υπήρχε δρόμος, υπήρχε ένα πρανές. Στην οικοδομή που έκτισα σύμφωνα με την άδεια 

δόμησης που είχα βγάλει, δεν είχα καμία παρατήρηση από την Πολεοδομία ότι είχα παραβεί 

κάποιον όρο. Δεν είχα καμιά παρατήρηση και δεν το λέτε εδώ. Σε τρεις άδειες δεν είχα καμία 

απολύτως παρατήρηση. Άρα είμαι νόμιμος 100% 

Πρόεδρος: Νόμιμος είστε κ.Καπετανάκη, αλλά το δεύτερο ερώτημα είναι γιατί δεν κάνατε 

σκάλα; 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Πρόεδρε, που θα σταθμεύω το 

αυτοκίνητό μου; Σε έναν δρόμο 4 μέτρων; Που θα πάνε οι άλλοι; 

Πρόεδρος: Δεν έχετε να παρκάρετε… 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Στη δεύτερη άδεια του 1990, μου δίνει, 

αναφέρει… 

Πρόεδρος: Μην ξεκινήσουμε πάλι από το 1990 

Π.Καπετανάκης(κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Αναφέρει η Πολεοδομία ότι μπορώ να 

μετατρέψω μέρος της πυλωτής σε γκαράζ και λέω τελικά στο Δήμαρχο, κε Βοργιαζίδη στα 70cm 

μένετε και δημιουργείτε ξανά θέμα;  

Οι δυο προηγούμενες τεχνικές επιτροπές… 

Πρόεδρος: Γιατί επαναλαμβάνετε τα ίδια; Το Δ.Σ. δεν είναι υποχρεωμένο να ακούει τα 

ίδια πράγματα συνέχεια… 

Π.Καπετανάκης (κάτοικος οδού Μοσχοπόλεως): Στις δυο προηγούμενες τεχνικές 

επιτροπές, που ήταν όλοι μηχανικοί, γιατί είπαν ναι; 

Πρόεδρος: Συνοψίζοντας το θέμα, ακούσαμε τον κ.Καπετανάκη… 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Π.Καπετανάκης μιλά εκτός μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Θα αναγκαστώ να διακόψω την συνεδρίαση… 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Σιδηρόπουλος μιλά 

εκτός μικροφώνου) 

Πρόεδρος: κ.Σιδηρόπουλε έχετε δίκιο. Έχετε δίκιο γιατί σας είπε ότι ψεύδεστε… 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Π.Καπετανάκης μιλά εκτός μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Συνοψίζοντας το θέμα, ακούσαμε τις απόψεις του κ.Καπετανάκη, με πολλή 

σεμνότητα ο κ.Σιδηρόπουλος… 

Μη φωνάζετε κύριε, δεν σας ακούει κανείς… 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Π.Καπετανάκης και ο Δήμαρχος μιλούν εκτός 

μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Θα μας επιτρέψετε να συνεχίσουμε κ.Καπετανάκη; Ποια είναι η πρόθεσή σας;  



Με πολλή σεμνότητα ο κ.Σιδηρόπουλος διατύπωσε την άποψη ότι δεν έχει κανένα λόγο να 

επιμείνει, παρά μόνο γιατί έτσι διαπιστώνει από την αλήθεια και την πραγματικότητα. 

Δεν έχει κανένα λόγο αν μπορούσε… 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Π.Καπετανάκης μιλούν εκτός μικροφώνου) 

Κάκαρης: Θα ήθελα να αιτιολογήσω την ψήφο μου, διότι θα δώσω λευκή ψήφο. 

Δεν είμαι τεχνικός, δεν είμαι ειδικός, δεν γνωρίζω τα θέματα κι ούτε είμαι «κολλητός» με 

τον κ.Καπετανάκη, απλά τον έχω γνωρίσει. Αυτό που έχω να πω είναι ότι άκουσα να γίνεται 

αναφορά σε αποφάσεις προηγούμενων τεχνικών επιτροπών, δύο υπέρ, δυο κατά, δεν ξέρω καν με 

ποιες συμφωνεί ο κ.Καπετανάκης, αλλά βλέπω ότι υπάρχει μια διχογνωμία, γι’ αυτό και δίνω 

λευκή ψήφο. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 

Λαζαρίδη; 

Μέλη: Ναι  

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Μ.Παπαϊωάννου, Μ.Σουμελίδης, 

Γ.Κάκαρης 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από το από 29-4-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 

Λαζαρίδη. 

2.- Την υπ’ αριθ. 172/1999 απόφαση του Δ.Σ. 

3.- Την από 22-1-2015 εισήγηση της Επιτροπής Τεχνικών & Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης 

Δ.Βέροιας. 

4.- Την υπ’ αριθ. 12/2015 απόφαση της Ε.Π.Ζ. 

5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 

του Ν.3463/2006. 

 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 

Α) Ανακαλεί την υπ’ αριθ. 172/1999 προγενέστερη απόφασή του,  με την οποία εγκρίθηκε 

η τροποποίηση της εγκεκριμένης ερυθράς μεταξύ των Ο.Τ 561-562 (οδός Μοσχοπόλεως). 

Β) Επαναφέρει τα υψόμετρα της ερυθράς της οδού Μοσχοπόλεως σύμφωνα με την 

Εγκεκριμένη Υψομετρική Μελέτη της Μελέτης Επέκτασης του Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού 

Σχεδίου της πόλης Βέροιας, έτους 1974. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  270 / 2015 

.............................................................................................………................................. 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 

 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  

Θ. Αγγελίνας  Χ. Κεχαΐδης  

Χ. Κούτρας     

Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Α. Κακαγιάννης  

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  

Δ. Τραπεζανλής  Η. Μπατσαράς  

Θ. Κορωνάς  Σ. Λυκοστράτης  

Σ. Διαμάντης  Ι. Καραγιάννης  

Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  

Ν. Μωυσιάδης     

Π. Τσαπαρόπουλος     

Β. Λυκοστράτης     

Γ. Κάκαρης     

Μ. Παπαϊωάννου     

Ι. Χειμώνας     

Λ. Ακριβόπουλος     

Σ. Ασλάνογλου     

Γ. Ορφανίδης     

Χ. Γαϊτάνου     

Ν. Μαυροκεφαλίδης     

Α. Σιακαβάρας     

Θ. Τέτος     

Κ. Καραπαναγιωτίδης     

Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     

Ν.  Τσιαμήτρος     

Ζ. Πατσίκας     

Α. Καγκελίδης     

Γ. Γουλτίδης     

Ι. Παπαγιάννης  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  14-5-2015 

Ο Δήμαρχος 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Ελευθεριάδου 

Η. Τσιφλίδης 

Ν. Μπέκης 

Π. Παπαδίνα 

Α. Μαρκούλης 

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 



                  

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                     Βαθμός Ασφαλείας 

ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ              Βέροια     -    - 2015 

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ                                                                      Αριθ. Πρωτ. 

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ : Διοικητικών Υπηρεσιών 

ΤΜΗΜΑ        : Υποστήριξης Συλλογικών Οργάνων                    

ΓΡΑΦΕΙΟ       : Δημοτικού Συμβουλίου                                       

Ταχ.    Δ/νση   : Μητροπόλεως 46 

Πληροφορίες  : Χ. Λιλιόπουλος                                                          

Τηλέφωνο       : 2331350529                         ΠΡΟΣ:   Αποκεντρωμένη Διοίκηση 

 FAX               : 2331350515                                        Μακεδονίας-Θράκης 

                                                                                      Δ/νση Δοικητικού-Οικονομικού 

                                                                                      Ν. Ημαθίας 

                                                                                      Σταδίου & Αριάδνης 2-Βέροια 

ΘΕΜΑ: Αποστολή για έλεγχο της 

              αριθ. 270/2015 απόφασης 

              του Δημοτικού Συμβουλίου.  

 

Περίληψη απόφ. 
Ανάκληση της υπ’ αριθ. 172/1999 απόφασης του Δ.Σ., περί 

τροποποίησης της εγκεκριμένης ερυθράς μεταξύ των Ο.Τ. 561-

562 (οδός Μοσχοπόλεως) και επαναφορά των υψομέτρων της 

ερυθράς, σύμφωνα με την Εγκεκριμένη Υψομετρική Μελέτη 

της Μελέτης Επέκτασης του Εγκεκριμένου Ρυμοτομικού 

Σχεδίου της πόλης Βέροιας, έτους 1974. 
 

 

ΣΧΕΤ : 

 

 

 Σας στέλνουμε επικυρωμένο απόσπασμα του πρακτικού συνεδρίασης του 

Δημοτικού Συμβουλίου της  6
ης

 Μαΐου 2015 που περιλαμβάνει την αριθ. 270/2015 

απόφαση αυτού, μαζί με το σχετικό αποδεικτικό δημοσίευσης για τον κατά νόμο 

έλεγχο της απόφασης. 

 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

 

Κοιν/ση 
1) Γ/1 

 

 

 


